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Fullmäktige 25.10.2021 § 143 
 
 
§ 143 
Fråga om hälsovård i Esboviken 

 
Beredning och upplysningar: 
Lehtinen Maija 
Martinsen Kimmo 
 fornamn.efternamn@esbo.fi 
 Växel 09 816 21 
 

Förslag Stadsstyrelsen 
 
Fullmäktige antecknar redogörelsen för kännedom som svar på Markku 
Sistonens och 18 andra ledamöters fråga 10.5.2021 om hälsovård i 
Esboviken och konstaterar att frågan är slutbehandlad. 
 

Behandling Ordföranden föreslog understödd av Laukkanen att ärendet bordläggs. 
  
 Efter avslutad diskussion om bordläggning frågade ordföranden om 

ärendet kan bordläggas enhälligt. Eftersom ingen motsatte sig förslaget 
om bordläggning, konstaterade ordföranden att fullmäktige hade 
godkänt det enhälligt. 
 

Beslut 
Fullmäktige: 
Ärendet bordlades enhälligt. 
 
 

Redogörelse Frågans innehåll 
 
Ledamöterna har lämnat in en 10.5.2021 daterad motion om hälsovård i 
Esboviken.  
 
I motionen för man fram att Esbovikens hälsostation varit i 
användningsförbud sedan vattenskadan våren 2020, vilket lett till att 
hälsovårdstjänsterna märkbart försämrats. Situationen belastar de 
övriga tjänsterna i området och de nödvändiga laboratorietjänsterna 
finns i köpcentret Iso Omena i Esbo, som är svårt att nå från Esboviken.  
 
I motionen ombeds staden att utreda följande: 

 Varför tar det nästan två år efter skadan att fatta beslut om 
projektplanen? 

 Kan ersättande lokaler hittas i Esbovikens område (till exempel 
när köpcentret Lippulaiva blir färdigt)? 

 
Svar på frågan 
 
Affärsverket Esbo lokaler har främjat projektet i gott samarbete med 
social- och hälsovårdssektorn (nu välfärds- och hälsosektorn) sedan 
början av hösten 2020 i den överenskomna tidtabellen. 
 
Efter den rätt så omfattade vattenskadan och social- och 
hälsovårdssektorns förslag om omfattande reparationer och behov av 
funktionella ändringar, kom man våren 2020 fram till att inkludera 



byggnaden som ett ombyggnadsprojekt i investeringsprogrammet 
2021–2030, som godkändes i december 2020. 
 
I början av hösten 2020 förde sektorn fram att det i samband med 
behovsutredningen för Esbovikens hälsostation är nödvändigt att göra 
upp en övergripande granskning och plan för de framtida 
arrangemangen för hälsovården i Esboviken. Esbo lokaler ansåg att 
detta var ändamålsenligt och genom gemensam överenskommelse tog 
man dessutom in en arkitekt för att bistå vid utarbetandet av 
behovsutredningen och lokalprogrammet samt för att säkerställa 
förutsättningarna för placering av de planerade verksamheterna med 
lokalplaneringsscheman. Som ett resultat av detta arbete konstaterades 
att byggnaden lämpar sig för den planerade användningen och en 
behovsutredning och ett lokalprogram utarbetades för beslutsfattandet i 
november–december. 
 
Beredningen av projektplanen kunde alltså inledas i början av 2020 och 
här var utgångspunkten att det samtidigt utarbetas förslagsplaner och 
utkastplaner för ombyggnaden. På detta sätt säkerställs på förhand att 
lokalerna är fungerande och å andra sidan kan kostnadsnivån för 
ombyggnadsprojektet uppskattas på ett mer tillförlitligt sätt i 
projektplanen. Utarbetandet av projektplanen har fördröjts något på 
grund av att man ordnat offerttävling om arkitekturplaneringen två 
gånger, när den första offerttävlingen inte gav resultat. 
 
Beredningen av projektplanen framskrider på det sätt som 
överenskommits och i den överenskomna tidtabellen, men i en något 
senare tidtabell än vad man hade tänkt sig vid utarbetandet av 
investeringsprogrammet 2021–2030, vilket beror på att man redan i 
början av projektet senarelade det något. Målet är att lägga fram 
projektplanen för beslut i slutet av 2021, senast i början av 2022. 
Tidtabellen preciseras i lokal- och bostadssektionens arbetsprogram i 
september–oktober 2021. 
 
I samband med utredningen av hälsostationens tillfälliga, ersättande 
lokaler visade det sig att det i Esboviken inte finns lämpliga lokaler för 
en hälsostation och köpcentret Lippulaivas lokaler var inte heller ett 
alternativ på grund av tidtabellen. Sektorernas mål enligt programmet 
En ekonomiskt hållbar stad styr för sin del till kostnadseffektiva 
lösningar och besparingar i stadens helhetskostnader. 
 

Beslutshistoria 
   
Stadsstyrelsen 06.9.2021 § 304 

 
Förslag Stadsmiljödirektör Isotalo Olli 

 
Stadsstyrelsen föreslår att fullmäktige antecknar redogörelsen för 
kännedom som svar på Markku Sistonens och 18 andra ledamöters 
fråga 10.5.2021 om hälsovård i Esboviken och konstaterar att frågan är 
slutbehandlad. 
 

Beslut 
Stadsstyrelsen: 
Föredragandens förslag godkändes enhälligt. 

 
Stadsstyrelsens lokal- och bostadssektion 30.8.2021 § 52 
 
Förslag Stadsmiljödirektör Isotalo Olli 

 
Stadsstyrelsens lokal- och bostadssektion föreslår för stadsstyrelsen att 
fullmäktige antecknar redogörelsen för kännedom som svar på Markku 



Sistonens och 18 andra ledamöters fråga 10.5.2021 om hälsovård i 
Esboviken och konstaterar att frågan är slutbehandlad. 

 
Beslut 

Stadsstyrelsens lokal- och bostadssektion: 
Föredragandens förslag godkändes enhälligt. 
 

Beslutshistoria 
   
 
Bilaga 

  
 
Tilläggsmaterial 

- Valtuustokysymys Espoonlahden terveysaseman 
hankesuunnitelman kesto ja korvaavien tilojen löytäminen 

 
För kännedom 

  


